

臺中市政府經濟發展局、BayWa r.e. Solar Pte. Ltd.、光子國際有限公司合作意向書

**Letter of Intent between BayWa r.e. Solar Pte. Ltd., Photon International Co. Ltd., and Taichung City Government Economic Development Bureau**

臺中市政府經濟發展局（以下稱甲方）與 BayWa r.e. Solar Pte. Ltd（以下稱乙方）及光子國際有限公司（以下稱丙方），三方本著互惠互利原則下，共同促進太陽光電之發展，特簽署本合作意向書，其內容如下：

Taichung City Government Economic Development Bureau (Party A), BayWa r.e. Solar Pte. Ltd. (Party B), and Photon International Co., Ltd. (Party C) agree to enter into this Letter of Intent on the basis of mutual benefits and reciprocity with the goal to promote development of photovoltaics with the following terms and conditions.

一、 建立溝通機制，提供發展太陽光電所需資訊，給予專業建議與意見。

The parties will establish a communication system, make available information necessary for development of photovoltaics, and provide professional advice and opinions.

二、 乙丙方於擬定開發計畫時，得優先考慮於臺中市設置太陽光電，並以達成至少十萬瓩（100MW）設置容量為預期目標。

Party B and Party C, when preparing a development proposal, may consider to build photovoltaics facilities in Taichung as their preferred option with an estimated installed capacity of at least 100MW.

三、 為促進在地就業，乙丙方得評估商業上可行之範圍內，於太陽光電興建及營運過程中，優先選擇當地供應商提供服務或聘僱當地人才。

Party B and Party C will assess the commercial viability to appoint local service providers and/or employ local professionals as their preferred option during the construction and operation of photovoltaics facilities with the objective to promote local employment.

四、 甲方得協助乙丙方設置太陽光電所需之相關行政程序，加速推動太陽光電發展。

Party A may furnish assistance to Party B and Party C in the relevant administrative procedures required for projects of photovoltaics facilities in order to speed up the development of the photovoltaics industry.